



Kuratorskollegiet

Protokoll för vid Kuratorskollegiets möte 2017-09-04

Närvarande Ledamöter

Boman Lyngfelt, ordf. KK

Daniel Moreland, vice KK

Carl Lundberg, Q ÖG

Joakim Cedergren, Q VG

Ylva Lidin, Q LD

Alex Evander, Q ML

Axel Johnson, Q HB

David Frödin, Q SSK

Katrin Sörenson, Q KR

Truls Nørgaard Grytli, Q GBG

Fanny Stewenhag, Q BL

Niklas Strandquist, Q HL

Zeynap Uca, Q KM

Joel Elmkvist, Q Wermlands

Adjungerade

Filippa Wieselgren, senior KK

Matilda Hildingsson, VC AF

Julia Häggström, PC AF

Erik Hickery, Edil AF

Kajsa Stoll Kuroczik, Koord Studentlund

Sofia Kvarnbo, samordnare P6

Dagordning

1. Mötets öppnande

Ordförande Boman Lyngfelt förklarade möte öppnat.

2. Val av sekreterare

Till sekreterare valdes Daniel Moreland.

3. Val av justeringsperson

Till justeringsperson valdes Alex Evander, Q ML.

4. Godkännande av kallelsen

Kallelsen godkändes av mötet.

5. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes av mötet

6. Adjungeringar

Mötet beslöt att adjungera alla enligt listan.

7. Föregående mötesprotokoll



Kuratorskollegiet

Protokollet från förra KK-möte bordläggas till nästa möte.

8. Rapport från AF

Verksamhetschef Matilda Hildingsson rapporterade

Att hon sitter med 80 sidors styrelsehandlingar. Hon jobbar även med den kravlistan AF fick från nationerna angående subventioner från förra termin. Har planerat en ÖS Kickoff.

Programchef Julia Häggström rapporterade

Hon och hennes kollegor har jobbat med bland annat C Cert, Hälsningsgillet, GIM, SAF och även närvarat vid kriskursen. Att hon jobbar med AF:s egna utskott, föreningar och även planerar en föreläsning med Danska Studentföreningen.

Edilen Erik Hickery rapporterade

Han har jobbat med den nya bokningsansvarige. Att alla scenverksamheter kommer betala mer den här terminen på grund av det nya subventionssystemet.

9. Rapport från LUS

LUS var inte närvarande vid mötet och kunde därmed inte rapportera något.

10. Rapport från Studentlundskoordinatörn

Studentlundskoordinator Kajsa Stoll Kuroczik rapporterade

Hon har varit på GIM och SAF. Nya rollups till studentlund har beställts och kommit in. Hon har samlat info om de olika benen i Studentlund som kan delas mellan kårer och nationer i inskrivningen. Jobbat med Hälsningsgillet som var den största någonsin. Att Studentlunds medlemsantal gick upp jämfört med förra vår och höst. Att valberedning och revisor till Studentlund väljes på nästa Stormöte.

Att Studentlunds Julfest är den 13e december och Tour-de-kontor är den 2e oktober.

11. Rapport från TRF

TRF var inte närvarande vid mötet och kunde därmed inte rapportera något.

12. Rapport från gästande från P6

P6 samordnare Sofia Kvarnbo rapporterade

Att P6 vill ha en styrelseledamot som kommer från KK. Att P6 vill även jobba gärna med nationerna om olika projekt som kan gynna nationernas medlemmar. Att det går att komma till P6 för att få hjälp med att anordna workshops och dylikt.

13. Rapport från underkollegierna

KK Presidiet rapporterade



Kuratorskollegiet

Arbetet med under kollegierna är på gång. Nya Facebook grupper har skapats för Ekonomikollegiet, Inköpskollegiet och Kommunikationskollegiet. En revidering av riktlinjerna för underkollegierna har skickats ut.

14. Rapport från presidiet

Se skriftliga rapporter

David ville veta mer om samarbetet med studentlund.

15. Tillsättande av arbetsgrupper och ansvariga för underkollegier

1. Arbetsgrupper

Beslut: Möte beslöt att tillsätta de arbetsgrupperna på dagordningen

Beslut: Att nominerade var valda i klump och presidiet har mandat att fylla grupperna med lämpliga kandidater.

Utvärdering presidiet

David Frödin, Niklas Strandquist och Filippa Wieselgren

Budgetgruppen

Oscar Månsson (PQE, ÖG)

Lundakarnevalen

Carl Lundberg, Truls Nörsgaard Grytli, Ylva Lidin och Joakim Cedergren

2. Underkollegier

Beslut: Att välja i klump **Daniel** till Internationellakollegiet och **Filippa och Daniel** till Idrottskollegiet.

16. Beslut: Novischavgift

Boman informerade att alla Kuratorerna hade glömt att informera TRF att de skulle även höja av avgiften för novischer 10 kr som andra vanliga medlemmar då novischer får en 10krs rabatt första termin. Att Kristoffer Bengtsson VSA för TRF har gjort det här ändring åt nationerna.

Förslag: Att besluta att höja novischavgiften 10 kr för att motsvara höjningen av medlemsavgift som beslutades på förra mötet

Beslut: Mötet beslöt att höja novischavgift 10kr

17. Beslut: Verksamhetsplan



Kuratorskollegiet

Filippa yrkade att uppdra KK-seniorer och KK-presidiet att konkretisera verksamhetsplanen HT17 och presentera detta på nästa KK-möte.

Beslut: Mötet beslöt att godkänna verksamhetsplanen med inga ändringar.

Beslut: Mötet beslöt är att seniorerna och presidiet konkretisera verksamhetsplan inför nästa möte.

18. **Beslut: Riktlinjer för underkollegier**

Mötet hade inga extra invändningar om riktlinjerna.

Beslut: Mötet beslöt att anta riktlinjedokumentet.

19. **Val: Styrelseledamot P6**

Förslag: Mötet föreslog Zeynap Uca.

Beslut: Mötet beslöt att välja Zeynap Uca till ordinarie styrelseledamot för P6

20. **Val: Ledamot och ersättare till Lunds kommunala studentråd**

Daniel hoppade av sin post som ersättare i Lunds kommunala studentråd

Förslag Ordinarie: Daniel Moreland

Beslut: Mötet beslöt att välja **Daniel Moreland** till ordinarie ledamot i Lunds Kommunala Studentrådet

Förslag Ersättare: David Frödin

Beslut: Mötet beslöt att välja **David Frödin** till ersättare i Lunds Kommunala Studentrådet

21. **Val: Revisorssuppleant (20170904 – 20171231)**

Förslag: Inget förslag

Beslut: Mötet beslöt att vakantsätta posten till nästa möte.

22. **Val: 2 ledamöter till budgetgruppen HT17 –Akademiska föreningen**

Förslag: Boman Lyngfelt och Daniel Moreland

Beslut: Mötet beslöt att välja **Daniel Moreland** och **Boman Lyngfelt** till AF:s budgetgrupp

23. **Val: 2 ledamöter till subventionsgruppen HT17 – Akademiska föreningen**

Förslag: Boman Lyngfelt och Daniel Moreland

Beslut: Mötet beslöt att välja **Daniel Moreland** och **Boman Lyngfelt** till AF:s subventionsgrupp

24. **Övrigt**



Kuratorskollegiet

David föreslog den 30 oktober på SSK för första KK Fest.

Axel föreslog den 4e december för sista KK Fest

David föreslog den 8e oktober för Q Dag.

Boman pratade om kriskursen där inte så många från nationerna var med. **Katrin** tyckte att det kom lite sen på terminen. **David** föreslog att utvärdering skickas till alla som var med på kursen inom KK. **Boman** föreslog att man kanske ska ha någon form av uppföljning och ytterligare kriskurs under terminen. **David** undrade om nationerna hade kunnat få mediahantering på en sådan kurs. **Filippa** föreslog att hon kan håller egen mediahanteringskurs. **Katrin** tyckte att mediahantering ska också vara med på kriskursan i början av terminen.

25. Meddelanden

Carl informerade att ÖG hade fått avslag på sin tillståndsansökan.

26. Mötets avslutande

Ordförande **Boman Lyngfelt** förklarade mötet avslutat.

Justerat:

Daniel Moreland

Mötesssekreterare

Alex Evander

Justeringsperson

Boman Lyngfelt

Ordförande